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     Deltagare: 

Mats Nilsson, Ordförande 

Jörgen Eskilsson 

Elisabeth Åhlen 

Karina Lindh 

Ulf Bäckman 

Gerd Undén 

Klas Lutteman 

Styrelsemöte 2019-08-22 

1. Mats öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 

2. Föregående mötesprotokoll 

Inget att tillägga 

 

3. Ekonomi 

I dagsläget har vi 39 048: -. 

 

4. Skrivelser/rapporter 

Annika och Elisabeth kom på 15:e plats i nybörjar SM i Conventum. Vi gratulerar dem. 

Ingen från klubben gick på tävlingsledarutbildning steg 2. 

 

5. Höstfest 

Vi beslutade att ha fest mitt på terminen i stället för i december. Det blir en höstfest 

den 191019 kl. 13 med olika soppor till lunch. Gerd, Elisabeth och Karina fixar varsin 

soppa. Mats fixar anslag i lokalen och det anslås på hemsidan. Klas tar kontakt med 

Börje om att ta över ansvaret för hemsidan. 

 

6. Höstens spel 

Fortsatt spel på måndagar med måndagsmix första måndagen i varje månad. 

 

På tisdagar ska vi försöka få igång träningsbridge på eftermiddagarna (fr. kl. 13:30) 

Frågan är vilka som kan tänka sig att ansvara för tisdagarna? Tisdagbridgen startar 

from 2019-09-03. 

 

På torsdagar kör vi som vanligt. Mats kollar att Monika är tävlingsledare from nästa 

torsdag. 

 

Övriga tävlingar hänskjuts till tävlingskommittén. 

 

 

7. Hösten 2019 kursverksamhet 
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Det är ca. 12 som anmält intresse för att gå på vår nybörjarkurs i höst. Vi samarbetar 

med SISU. Det är ännu oklart hur mycket de kan bidra med. Kerstin Rennerfelt 

sammanställer våra utbildningstillfällen och rapporterar till SISU. 

 

Börje kommer att ha kurs 3 söndagar på temat ”gör rätt i stick ett”.  

 

8. Övriga frågor 

Vi vill gärna ha fler som är engagerade och arbetar för klubben. Vi har sedan tidigare 

talat om att ha en festkommitté samt en lokalkommitté. Mats sätter upp 

intresselistor i lokalen. Alla idéer är välkomna och alltid kan man hjälpa till med något 

(om man vill). 

 

Frågan om vi kan börja spela kl. 18 på kvällarna i stället har lyfts. Mats kollar upp 

intresset för det. 

 

9. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är 2019-10-03 kl. 17:30. 

 

10. Mötet avslutades. 

 

 

 

 

__________________________________  _______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande   Karina Lindh, sekreterare 


